
Protokół Nr XIII/07
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 sierpnia 2007 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1905

Ad. 1
Obrady XIII  sesji  Rady Miejskiej  w Radkowie otworzył   Przewodniczący RM witając radnych,  sołtysów i 
przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są  prawomocne  –  w  sesji 
uczestniczyło  13  radnych  (lista  obecności  radnych  oraz lista  obecności  sołtysów i  gości  zaproszonych 
stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał  radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniej sesji RM i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 12     przeciw – 0     wstrzymał się –1.

Ad. 5
Przewodniczący  RM  –  zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  do  dostarczonego  radnym  porządku  obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
Burmistrz  zaproponował  o  wprowadzenie  w  pkt.  10  proponowanego  porządku  obrad  DRUKU NR 8  w 
sprawie utworzenia oddziałów integracyjnych w Zespole Szkół w Ścinawce Średniej przy ul. Sikorskiego 34. 
Burmistrz  wyjaśnił,  że  propozycja  podyktowana  jest  potrzebą,  kilkadziesiąt  dzieci  w  gminie  otrzymało 
orzeczenia lekarskie kwalifikujące, że stan ich rozwoju nie jest na poziomie wymaganym przez minimum do 
kontynuacji nauki w normalnych warunkach. Jest to pierwszy etap od tego etapu będą przygotowania do 
utworzenia i funkcjonowania oddziałów integracyjnych. Burmistrz poprosił o przyjęcie druku uchwały. 

A. Kukurba – zapytał dlaczego radni tak późno otrzymali druk .



Burmistrz – wyjaśnił, że nie docierały żadne sygnały od pracowników i dyrektorów placówek oświatowych o 
potrzebie utworzenia takiego oddziału, dopiero rodzice dzieci zasygnalizowali o problemie. Burmistrz dziwi 
się Przewodniczącemu Komisji Oświaty, że będąc na kontroli w placówkach oświatowych nie zauważył tego 
problemu.
Przystąpiono do głosowania  nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z uwzględnieniem wniosku 
zgłoszonego przez Burmistrza:
Głosowało 13  radnych:  za – 13   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.6

Burmistrz – złożył informacje o przebiegu  wykonania budżetu gminy Radków za pierwsze półrocze 
2007 roku(informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący odczytał sentencje do uchwały Nr III/145/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  we  Wrocławiu  z  dnia  24  sierpnia  2007  roku  w  sprawie  opinii  przedłożonej  przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Radkowa informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2007 roku.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Radków.
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad.7

Burmistrz – złożył informację stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach i zakładach budżetowych 
gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu).
Przystąpiono  do głosowania  nad  przyjęciem pozytywnej  oceny  stanu  bezpieczeństwa i  higieny  pracy  w 
jednostkach i zakładach budżetowych:
Głosowało 13 radnych:  za - 12        przeciw - 0        wstrzymało się - 1  .

Ad. 8
Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 30 lipca 2007 roku 
do 30 sierpnia 2007 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad.9
Burmistrz  – dokonał  inauguracji  roku szkolnego 2007/2008 oraz podziękował  Dyrektorom placówek 
oświatowych za dotychczasowy trud i zaangażowanie. Następnie Burmistrz pożegnał odchodzącą na 
emeryturę Dyrektor Gimnazjum w Radkowie  Panią Ewę Kristman dziękując za wieloletnią pracę.

E. Kristman – podziękowała wszystkim za wsparcie i pomoc w wieloletniej pracy, za życzenia i wsparcie 
Burmistrza oraz wszystkim pracownikom.

Burmistrz – podziękował Pani Dyrektor za ciepłe słowa, wszystkim Dyrektorom życzył dobrych wyników 
w roku szkolnym i wręczył statuetki.



A. Zabój – nowa Pani Dyrektor Gimnazjum w Radkowie przedstawiła się obiecując, że postara się być 
tak dobrym Dyrektorem jak jej poprzedniczka. 

B. Sobczyńska - podziękowała w imieniu wszystkich dyrektorów za zaproszenie na dzisiejszą sesję. 
Podziękowała również Stowarzyszeniu Kraina Gór Stołowych za współpracę i wsparcie.

O godz. 1655 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono 1715.
Liczba radnych zwiększyła się do 14 na obrady przybył radny B. Kuczyński.   

Ad. 10

Druk NR 1   - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok.

Skarbnik Gminy – wniosła autopoprawkę i uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały, autopoprawka jest 
wynikiem analizy kosztów zadań inwestycyjnych, środki zostały skierowane do GCKSiT na rozliczenie 
zadania inwestycyjnego.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Obrady opuściła radna Cz. Jarzyńska.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną autopoprawką:
Głosowało 13 radnych:   za – 13     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

Na obrady wróciła radna Cz. Jarzyńska.

DRUK NR 2  zmieniający uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 grudnia 
2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005-2015. 
Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego  projektu 
uchwały .
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.



B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3  - w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości. 

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4  - w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –14       przeciw – 0      wstrzymało się –0 .

DRUK NR 5 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.



Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –13       przeciw – 0      wstrzymało się –1 .

DRUK NR 6 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy Gminy Radków z Gminą 
Czarna Dąbrówka.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –14       przeciw – 0      wstrzymało się –0 .

DRUK NR 7 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie 
przekształcenia  samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki  zdrowotnej  pod  nazwą  Zespół  Opieki 
Zdrowotnej  w Kłodzku poprzez likwidację:  Wiejskiego  Ośrodka Zdrowia  w Bożkowie,  Wiejskiego 
Ośrodka Zdrowia w Jugowie oraz Przychodni Rejonowej w Drogosławiu.

Burmistrz  poprosił  radną  B.  Siemczonek  Przewodniczącą  Komisji  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i 
Porządku Publicznego o uzasadnienie projektu uchwały.

B. Siemczonek – przedstawiła stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
w  sprawie  przedmiotowego  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  –  Komisja  proponuje 
negatywnie zaopiniować projekt Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie poprzez likwidację : Wiejskiego 
Ośrodka Zdrowia w Bożkowie, Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Jugowie oraz Przychodni Rejonowej w 
Drogosławiu.



Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego negatywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  negatywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –13      przeciw – 0      wstrzymało się –1.

DRUK NR 8 w sprawie utworzenia oddziałów integracyjnych w Zespole Szkół w Ścinawce Średniej 
przy ul. Sikorskiego 34.

Burmistrz – poprosił Sekretarza Gminy o uzasadnienie procedury projektu uchwały

Sekretarz Gminy  – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Cz. Jarzyńska – zapytała czy szkoła jest przygotowana na takie zmiany i jak będzie z zatrudnieniem kadry.

B. Sobczyńska – odpowiedziała, że szkoła jest tym pomysłem zachwycona. Jest to szansa dla placówek 
oświatowych,  zwiększy  się  liczba  uczniów.  Mamy  obawy,  nie  mamy  przygotowanej  bazy,  oddział 
integracyjny  musi  być  dostosowany  do  potrzeb  dzieci  z  orzeczeniami  lekarskimi,  nie  mamy  kadry. 
Zostaliśmy rzuceni na głęboką wodę, nie wiemy w jakim stopniu Urząd wesprze nas finansowo ale liczymy 
na wsparcie i pomoc.

Burmistrz – uważa, że należy taką placówkę utworzyć, mamy wykształcona kadrę która sobie poradzi.

Cz. Jarzyńska – zapytała czy do Kuratorium poszła wstępna propozycja.

Burmistrz – wyjaśnił, że nie ma takiej potrzeby, nie jest wymagany udział Kuratorium przy tworzeniu oddziału 
integracyjnego.

S. Hajłasz  – uważa,  że wystąpił  problem o którym wszyscy już wiedzą.  Apeluje  do radnych o podjęcie 
uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14  radnych:    za – 14      przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Burmistrz  –  zapewnił  Panią  Dyrektor  o  pomocy  i  doprowadzenia  sytuacji  do  normalności,  podziękował 
radnym za podjecie uchwały.

B. Sobczyńska – podziękowała Burmistrzowi za wsparcie.

O godz. 1800 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1810 .

Ad. 11

S. Hajłasz – przypomniał,  że na poprzedniej sesji  wniósł o przełożenie lampy która do tej  pory nie 
świeci, prosi Burmistrza w imieniu mieszkańców o interwencje.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  nowo wyłoniona firma nie  może poradzić  sobie  z  problemami,  rozpozna i 
wyjaśni sprawę.

J. Gorczycki –uważa, że firma Pana Śliwińskiego to pomyłka, firma nie posiada podnośnika koszowego. 
Popełniono błąd przy wyborze firmy,  komisja  powinna przed przetargiem sprawdzać wiarygodność, 
zrobić rozpoznanie jaki posiadają sprzęt. Uważa, że gmina zostanie ośmieszona przez mieszkańców, 
radny życzy sobie aby takich elektryków nie zatrudniać.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  komisja  przetargowa nie  popełniła  błędu,  gdyby  komisja  postąpiła  inaczej 
poszłaby skarga do Urzędu Zamówień Publicznych.  Były złożone dwie oferty, komisja przetargowa 
przeanalizowała oferty i wyłoniła korzystniejszą ofertę.  Zaproponowane usługi Pana Śliwińskiego były 
korzystniejsze od przedstawionych usług firmy Pana Kwietnia. Wystąpiliśmy do Pana Śliwińskiego z 
reprymendą i żeby ten proceder się skończył,  sołtysi powinni pisać protokoły aby można było podjąć 
dalsze działania.

F. Majdak – nadmienił, że po raz kolejny zgłasza sprawę wytypowania miejsc do odbioru odpadów w 
Ścinawce Średniej, ponownie prosi o wyznaczenie takich miejsc i ustalenie harmonogramu opróżniania.

J. Gorczycki:
- poinformował, że droga do Pani Soszyńskiej, która była remontowana jest źle zrobiona
- poinformował, że droga w kierunku Rudawy w ciągu  dwóch latach od naprawy jest cała w dziurach, 
praktycznie tej drogi już  nie ma
- zapytał co znaczy napisane w sprawozdaniu Burmistrza normalne przejście.

Burmistrz :
- poinformował, że na drogi nie ma ani złotówki, droga do Pani Soszyńskiej jest zrobiona, 

taką informacje uzyskał od pracownika jeżeli nie będą wyciągnięte konsekwencje
- wyjaśnił, że została złożona do SKR w Ścinawce Średniej reklamacja, w ramach gwarancji 

droga na Mały Tłumaczów będzie poprawiona



- wyjaśnił, że zgodnie z porozumieniami nie będzie szlabanów, zapór. Przejazd transportu 
będzie określany dopuszczalnym naciskiem na drogi, wiadukty, mosty w pasie ruchu, po 
wejściu w życie porozumień zniknie przejście graniczne w Tłumaczowie.

J. Gorczycki – poinformował, że w Tłumaczowie nie ma chodników, nie ma ograniczników prędkości, 
nie jest zachowane bezpieczeństwo mieszkańców w przypadku ruchu samochodów ciężarowych.

Burmistrz – wyjaśnił, że droga jest wojewódzka, złożone wnioski o budowę chodników leżą od lat a 
terminy są ciągle przesuwane.

A. Kukurba – poinformował, że ma kilka pytań do Burmistrza od mieszańców Radkowa:

- zapytał dlaczego został rozebrany słup ogłoszeniowy w Rynku
- zapytał czy na nowo budowanych schodach będzie zjazd dla wózków
- zapytał kiedy będzie rozpoczęta budowa drogi z Radkowa do Wambierzyc przez Nowy 

Świat
- zapytał kiedy rozpocznie się budowa kolektora w stronę Zalew na ul. Jagiellońskiej
- zapytał czy na ul. Kolejowej byłaby możliwość zamontowania ograniczników prędkości
- zapytał  kiedy  nastąpi   odrewitalizowanie,  zezwolenie  na  kupno  mieszkań  i  czy  nadal 

będzie obowiązywała bonifikata.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnego:
-  wyjaśnił, że słup został rozebrany gdyż przeszkadzałby przy budowie poręczy na nowo 

budowanych schodach, jest zamówiona tablica łukowa która będzie zamontowana poniżej 
na skwerku

- poinformował, że na chodniku są budowane konstrukcje na zjazdy na wózki
- wyjaśnił, że na kanalizacje jest zrobiona pełna dokumentacja, Wojewoda Dolnośląski musi 

ogłosić nabór wniosków o środki unijne, zgłoszone jest również do RPO. Nabór miał być w 
październiku ale przedłuży się do roku następnego

- wyjaśnił,  że  w  miesiącu  wrześniu  będzie  rozstrzygnięcie  sprzedaży  sprawy  mieszkań, 
gmina została  zakwalifikowana do obszarów wiejskich  nie  będą to  duże pieniądze ale 
czekamy  na  środki.  Burmistrz  zapewnił,  że  nie  ma  zamiaru  zmieniać  kwalifikacji 
bonifikowania mieszkań

- wyjaśnił,  że  nie  ma  możliwości  prawnych  na  uzyskanie  pozwolenia  ze  Starostwa  na 
montaż progów.

Cz. Jarzyńska:
– zapytała czy byłaby możliwość na ul. Słonecznej zrobić drogę jednokierunkową 
– zapytała czy nie można by skierować pracowników Urzędu do ludzi w podeszłym wieku  w związku 

wymianą dowodów osobistych.

Burmistrz:
- poprosił  radną  o  wystąpienie  do  Urzędu,  pokazanie  na  mapie  która  to  droga.  Urząd 

wystąpi do Starostwa z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu
- wyjaśnił,  że  nie  ma  przeszkód  aby  pracownicy  Urzędu  poszli   na  miejsce  do  ludzi 

potrzebujących, jeżeli jest taka potrzeba pracownicy zostaną tam skierowani.

Ad. 12
Przewodniczący poinformował, że w dniu 9 sierpnia 2007 roku do Biura Rady Miejskiej wpłynęła interpelacja 
radnego Jerzego Pabiana  dotycząca sprzedaży przez Starostwo Powiatowe w Kłodzku części budynku w 



Ścinawce Dolnej w którym znajduje się Ośrodek Zdrowia. Interpelacje radnego Przewodniczący przedłożył 
Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy celem wyjaśnienia  dlaczego gmina  Radków dopuściła  do  sprzedaży  i  nie 
skorzystała z prawa pierwokupu nieruchomości. Przewodniczący odczytał interpelacje radnego i wyjaśnienie 
Burmistrza.

J. Pabian – uważa, że zapewnienia Pana Piórkowskiego na daną chwile brzmiące poważnie mogą okazać 
się mało istotne. Może okazać się, że Pan Piórkowski jako właściciel nieruchomości może zrobić co mu się 
podoba,  istnieje  realna  groźba,  że  mieszkańcy  Ścinawki  Dolnej  i  okolicznych  wsi  zostaną  pozbawieni 
dostępu do opieki  zdrowotnej.  Radny ma pretensje  do siebie  oraz Burmistrz,  pracowników urzędu i  do 
radnych powiatowych,  że nie uświadomili  radnym i  mieszkańcom o powadze sprawy,  nie  zorganizowali 
spotkania  z  mieszańcami.  Radny  słyszał  o  zbyciu  Ośrodka  i  był  przekonany,  że  gmina  nabędzie  ten 
budynek. Radny zapytał  Burmistrza dlaczego kwota 100tys.  zł.  na utworzenie oddziału integracyjnego w 
Ścinawce Średniej jest drobiazgiem a  kwota 80 tys. zł. jest wydatkiem niecelowym na Ośrodek Zdrowia w 
Ścinawce Dolnej.

Burmistrz – wyjaśnił, że nakłady na Ośrodek Zdrowia nic by nie zmieniły, Pan Piórkowski opuściłby ten lokal 
i byłby to koniec usług medycznych. Pomysłodawcą sprzedaży Ośrodka Zdrowia w Ścinawce Dolnej było 
Starostwo Powiatowe i radny Jagódka.   Prawo pierwokupu Gmina wywalczyła z nadzieją,  że Starostwo 
Powiatowe przekaże nam ten Ośrodek Zdrowia, jednak nam nie przekazano. Wydatkowanie kwoty 150 tys. 
zł  za  Ośrodek  byłoby  straconym  pieniądzem  ponieważ  nie  ma  możliwości  w  Miejscowym  Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego zmiany funkcja nieruchomości, zapisane jest tylko na usługi zdrowia.

Z.  Szkretka  –wyjaśnił,  że  złożył  interpelacje  do  Starostwa  Powiatowego,  jednak  Zarząd  i  Starostwo 
Powiatowe sprzedało nieruchomość Panu Piórkowskiemu. 

    
Ad. 13
Przewodniczący  RM  poinformował,  że  w  dniu  30  sierpnia  2007  roku  do  Biura  Rady  wpłynęło pismo 
radnego Rady Powiatu  Kłodzkiego  dotyczące  uzupełnienia  do treści  pisma KTD 5500/01/58/07  z dnia 
23.07.2007 roku. Przewodniczący odczytał pismo.

Burmistrz – nawiązując do pisma Radnego Powiatowego Burmistrz wyjaśnił, że most powiatowy w Ścinawce 
Dolnej ruszył dzięki Zarządowi pod kierownictwem Pana A. Łąckiego i przy skromnej pomocy Burmistrza w 
zakresie  pozyskania  pierwszej  transzy  środków  finansowych  na  budowę  mostu.  Otrzymane  środki 
zadecydowały o rozpoczęciu budowy.    

J. Gorczycki – podziękował B. Sobczyńskiej,  T. Pawłowskiemu i Burmistrzowi za pomoc przy organizacji 
dożynek.

A. Kukurba – odczytał protokół ze spotkania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie z dnia
16 sierpnia 2007 roku z Panią H. Karpiel Dyrektorką Biblioteki Publicznej w Radkowie.

B. Siemczonek – podziękowała Burmistrzowi za pomoc przy modernizacji  boiska sportowego przy Zespole 
Szkolno – Przedszkolnym w Wambierzycach. 

A.  Kukurba – poinformował,  że Zarząd  Klubu przekazał  Zespołowi  Szkół  w Ścinawce Dolnej  wózek do 
bielenia boiska.

Ad. 14

Po wyczerpaniu porządku obrad   Przewodniczący RM zamknął XIII sesję Rady Miejskiej w Radkowie



Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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